
 
 

Protokół z VIII posiedzenia Rady ds. Budżetu Obywatelskiego 

Data posiedzenia:  21 czerwca 2023 r. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.00 

Godzina zakończenia posiedzenia: 18.30 

Członkowie Rady ds. Budżetu Obywatelskiego uczestniczący w posiedzeniu:  

1. Marek Dudziński 

2. Michał Guć 

3. Aleksandra Hołomej 

4. Paweł Korycki 

5. Kordian Kulaszewicz 

6. Kajetan Lewandowski 

7. Paweł Musiał 

8. Piotr Szpajer 

9. Mariola Śrubarczyk-Cichowska 

10. Magdalena Warmowska 

Pozostałe osoby uczestniczące w posiedzeniu:  

1. Anna Dzięczewska (Laboratorium Innowacji Społecznych w Gdyni) 

2. Aleksandra Dylejko (Laboratorium Innowacji Społecznych w Gdyni) 

 

Temat obrad: 

Wybór wiceprzewodniczącego oraz omówienie wybranych wątków związanych z organizacją 

wrześniowego głosowania. 

Porządek obrad: 

 

1. Wybór wiceprzewodniczącego Rady ds. BO 

2. Informacje o bieżącym etapie BO oraz ustalenie dotyczące najbliższych prac Rady w związku z 

harmonogramem procesu BO2023. 

3. Omówienie wybranych wątków związanych z organizacją wrześniowego głosowania: moduł do 

głosowania oraz promocja. 

4. Wolne wnioski. 

Przebieg Posiedzenia:  

Ad.1.  

Do wyborów na wiceprzewodniczącego Rady ds. BO zostało zgłoszonych czterech kandydatów: 

Kajetan Lewandowski, Piotr Szpajer, Paweł Musiał oraz Paweł Korycki. Zgodę na kandydowanie 

wyraziło dwóch z nich: Kajetan Lewandowski i Paweł Musiał. W tajnym głosowaniu pierwszy z 



 
kandydatów otrzymał 5 głosów, drugi – również 5 głosów. Po tym głosowaniu swoją kandydaturę 

wycofał Paweł Musiał, a w kolejnym głosowaniu (jawnym) Kajetan Lewandowski otrzymał 10 głosów. 

Tym samym wiceprzewodniczącym został Kajetan Lewandowski. 

Ad.2. 

Magdalena Warmowska przedstawiła informacje o liczbie zgłoszonych i procedowanych wniosków 

w edycji BO 2023, aktualnym etapie procesu oraz procedurze odwołań, w którą będą zaangażowani 

członkowie Rady. Został również przedstawiony harmonogram działań związanych z odwołaniami 

oraz dalszym zaangażowaniem Rady w tegoroczny proces: 

• przesłanie członkom Rady zestawienia wszystkich odwołań do opiniowania, przygotowanego 

przez LIS – do 29.06.2023 

• przesłanie opinii dotyczących odwołań przygotowanych przez członków Rady – do 4.07.2023 

• losowanie kolejności projektów na listach do głosowania – między 12.07.2023 a 4.08.2023 

(do ustalenia, w zależności od terminu rozstrzygnięcia odwołań przez Prezydenta) 

W odniesieniu do procedury odwołań pojawił się postulat, żeby zwrócić uwagę, czy negatywne opinie 

urzędników rzeczywiście wynikały z niezgodności z poszczególnymi punktami regulaminu Budżetu 

Obywatelskiego. 

Ad.3. 

W odniesieniu do modułu do głosowania pojawiały się następujące wnioski: 

• zwrócenie uwagi na wyraźną, czytelną komunikację błędów (np. przy wprowadzaniu 

niewłaściwych danych do rejestracji) oraz możliwość szybkiego kontaktu z LIS w razie 

wystąpienia problemów, 

• zapewnienie dobrej responsywności strony (obecnie korzystanie z modułu do głosowania na 

urządzeniach mobilnych jest utrudnione, nie są dobrze widoczne wszystkie istotne 

informacje),  

• zapytanie o możliwość zamawiania modułu do głosowania na okres dłuższy niż 1 rok. 

Poruszona została również kwestia wspólnej promocji Budżetu Obywatelskiego – wraz Gdańskim i 

Sopotem lub w ramach OMGGS. Przytoczona została tutaj wspólna i inicjatywa  z wcześniejszych lat 

(2017-18) robiona przez OMGGS. Taka promocja miałaby na celu zwiększenie zainteresowania 

procesem BO i pozwoliłaby dywersyfikacji działań promocyjnych i zmniejszenie kosztów 

przypadających na poszczególne miasta. Jednocześnie powinny to być działania dodatkowe w 

stosunku do działań promocyjnych realizowanych w mieście. Temat może dotyczyć kolejnej edycji 

BO.  

Wolne wnioski: 

1. Członkowie Rady wyrazili zgodę na jawną korespondencję mailową (z widocznymi adresami 

mailowymi poszczególnych osób).  

2. Jako miejsce kolejnych spotkań zaproponowany został  UrbanLab w siedzibie PPNT przy         

al. Zwycięstwa 96/98. Jednocześnie padł pomysł organizacji kolejnych spotkań Rady w 

różnych lokalizacjach, np. w Przystaniach.  



 
3. Przypomnienie, że wszystkie jednostki miejskie, w tym Rady Dzielnic, są zobowiązane do 

promowania Budżetu Obywatelskiego, jednak zakazane jest promowanie poszczególnych 

projektów (pod rygorem dyskwalifikacji projektu). Zakaz ten nie dotyczy innych podmiotów 

(np. NGO lub prywatnych firm) i osób prywatnych.   

4. Prośba o mailowe informowanie członków Rady o wszelkich decyzjach i postanowieniach 

dotyczących Budżetu Obywatelskiego (np. o decyzjach Prezydenta).  

   

 

Protokół sporządziła: 

Anna Dzięczewska  

 


